
Samarbeidsmøte 25.11.24 

Til stede: Espen Regevik, Trond Gjermund Haugen, Sigurd Trones og Anita Oftedal 

Teams møte  

 

Tema som ble diskutert: 

1     Veier, farts humper, skilting på feltet.  

Ble foreslått at styret lager et skriv og sender ut til alle medlemmene og ytrer bekymring for           

farten på feltet. Samtidig ser styre på en løsning med flere skilt som kan settes opp langs veien. 

 

2 Kloakk, hva skjer videre her? 

Er avtalt møte med LGU, Ole B Maråk og Anita Oftedal sammen med kommunen i desember 2024 

 

3 Flytting og oppgradering av gruslager 

Gruslageret flyttes til venstre side av veien når vi kjører inn i feltet. Her prøver vi å få flyttet dette 

under dugnaden våren 2025.  

 

4 Videreutvikle lekeplasser 

Her jobber vi sammen med LGU for å oppgradere lekeplassene.  

 

5 Lagerhallen (den store brune)  

Her ligger der en del dekk og står en gammel hvit brakke som skal fjernes.  

 

6 Reguleringsendringer, 150 kvm 

Styret jobber med et skriv som skal sendes inn der vi er positive til 150 kvm 

 

7 Asfalt/betong på parkeringsplass i havna 

Her må dette ses på etter at bodene langs fjellet er på plass. 

LGU fyller på med litt mer grus. 

 

8 Rullestoltilgang over til Åvik 

LGU skal få laget en sti slik at de kommer over fra Myrtoppen og inn på veien til Åvik når de har 

maskiner der ute. 



 

9  Asfaltering 

LGU ønsket en befaring med styret til våren på hva som må asfalteres og fordeling av kostnader på 

dette.  

 

10 Øvre platå 

LGU informerte om at de i vinter starter opp graving av 14 tomter på øvre platå. 

 

 

 


